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Protokół nr 9/2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego odbytego 

w Urzędzie Gminy w Małkini Górnej w dniu  30 stycznia 2025 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Członkowie Komisji według załączonej listy obecności – obecnych było 8/8 członków; 

2) Pan Dariusz Stanisław Rafalik  -  Wójt Gminy  

3) Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy  

 

Pan Leszek Siwek - Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie i zaproponował następujący 

porządek obrad:  

1) Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 16 grudnia 2024 r.  

2) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Małkinia Górna 

do realizacji Programu „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego – edycja 2025 ogłoszonego przez Ministra Rodziny, Pracy i Polityki 

Społecznej. 

3) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg na działalność 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Małkini Górnej. 

4) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju 

i Promocji Wolontariatu w Gminie Małkinia Górna na 2025 rok. 

5) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki ewidencyjnej nr 

1074 w obrębie ewidencyjnym Rostki Wielkie w gminie Małkinia Górna. 

6) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Małkinia Górna na rok 2025. 

7) Sprawy różne. 

 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono, został on przyjęty jednogłośnie. Głosowało 8 radnych.  

 

 

Punkt 1. 

 

Protokół z posiedzenia komisji z dnia 16 grudnia 2024 r. przyjęto jednogłośnie. Głosowało 8 

radnych.  

 

Punkt 2. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - omówiła projekt uchwały. 

Program cieszy się dużym zainteresowaniem. W roku 2025 zamierza się objąć pomocą 25 osób 

z niepełnosprawnością  z terenu Gminy Małkinia Górna, w tym 4 dzieci. Wnioskowaliśmy o 

kwotę 442 000 zł., natomiast otrzymana kwota wsparcia to ponad 200 000 zł. Głównym celem 

programu jest wsparcie członków rodzin lub opiekunów sprawujących bezpośrednią opiekę nad 

osobami z niepełnosprawnością, w tym  dziećmi, poprzez odciążenie ich od codziennych 

obowiązków związanych ze sprawowaniem opieki. Wychodzimy naprzeciw osobom 

potrzebującym pomocy. Program finansowany jest w 100% ze środków Funduszu 

Solidarnościowego. 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

Gminy Małkinia Górna do realizacji Programu „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek 

Samorządu Terytorialnego – edycja 2025 ogłoszonego przez Ministra Rodziny, Pracy i Polityki 

Społecznej. Głosowało 8 radnych. 

 

 

Punkt 3. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – odniosła się do 

wszystkich zarzutów zawartych w skargach.  

 

Pan Arkadiusz Murawski – poprosił o odczytanie wyjaśnień, które pani kierownik przedstawiła 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – przekazała, że skarżąca 

pobierała świadczenia z funduszu alimentacyjnego. Omówiła chronologicznie przebieg całego 

postępowania. Sprawa ciągnie się od 2015 roku. Przedstawiła formy pomocy, które zostały 

udzielone skarżącej. Korespondencja jest stale uzupełniana od 31.12.2024 r. do 30.01.2025 r. 

wpłynęło 94 pisma. 

 

W dyskusji udział wzięli: pan Arkadiusz Murawski, pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik 

Gminy,  pan Dariusz Rafalik – Wójt, pan Łukasz Szymańczyk, pani Lilla Wiechowska,  pan 

Leszek Siwek, pani Katarzyna Sobieska.  

 

Pani Elwira Założyńska – wskazała, że może słusznym byłoby skorzystanie z pomocy 

mediatora. 

 

Pan Arkadiusz Murawski – zapytał, czy możemy wystąpić z pismem do komornika. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – przekazała, że nie są to nasze kompetencje. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg 

na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Małkini Górnej. Głosowało 8 

radnych. 

 

Punkt 4. 

Pani Sylwia Lipska - podinspektor ds. społecznych, ochrony zdrowia, kultury oraz współpracy 

z organizacjami pozarządowymi – omówiła projekt uchwały. Program Rozwoju i Promocji 

Wolontariatu w Gminie Małkinia Górna na 2025 rok stanowi podstawę do praktycznej 

realizacji zadań ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i 

wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1491 z późn. zm.). Realizacja zadań w formie programu 

pozwoli na koordynowanie działań w zakresie wolontariatu na terenie całej gminy. W świetle 
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powyższego podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju i Promocji 

Wolontariatu w Gminie Małkinia Górna na 2025 r. jest zasadne. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu Rozwoju i Promocji Wolontariatu w Gminie Małkinia Górna na 2025 rok. Głosowało 

8 radnych. 

 

Punkt 5. 

 

Pani Ewa Orłowska – Kierownik Referatu Planowania Gospodarki Przestrzennej 

i Rewitalizacji – omówiła projekt uchwały. Na obszarze objętym przedmiotowym 

opracowaniem nie obowiązuje plan miejscowy. Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Małkinia Górna wskazuje na tym obszarze tereny 

lasów. Zmiana będzie dotyczyła przekształcenia na działce ewidencyjnej nr 1074 w obrębie 

ewidencyjnym Rostki Wielkie w gminie Małkinia Górna. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – wyjaśnił, że jest to działka w obrębie ewidencyjnym 

Rostki Wielkie, położona od strony Zawist Podleśnych, zlokalizowana po byłym wysypisku 

śmieci. 

 

Pan Arkadiusz Murawski -zapytał, w jakim celu jest planowane przekształcenie tego terenu. 

 

Pani Ewa Orłowska – Kierownik Referatu Planowania Gospodarki Przestrzennej 

i Rewitalizacji – wyjaśniła, że wskazana działka będzie przeznaczona pod budowę biogazowni. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki ewidencyjnej nr 1074 w 

obrębie ewidencyjnym Rostki Wielkie w gminie Małkinia Górna. Głosów za 7, przeciw: 0, 

wstrzymujących się: 1. Głosowało 8 radnych.  

 

 

Punkt 6. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały zgodnie z 

uzasadnieniem do uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Małkinia Górna na rok 2025. Głosowało 8 radnych. 

 

 

Punkt 7. 

 

W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 
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Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – poruszył sprawę hejtu jaki ma miejsce w związku ze 

sprawą nadania praw miejskich. Na sesji będzie przedstawiona prezentacja na temat nadania 

tych praw.  

 

 

Pan Łukasz Szymańczyk – wyraził zdanie, że nie wie czy dobrym jest wdawanie się w dyskusje 

i odpisywanie na komunikatorach.  

 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał, że pracownik chciał w ten sposób na bieżąco 

odpowiadać.  

 

Pan Arkadiusz Murawski – wskazał, że trzeba jasno przedstawić mieszkańcom szczegółowe 

informacje na ten temat. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał, że jesteśmy zobligowani do przeprowadzenia 

konsultacji nie referendum. Jest bardzo dużo plusów z przyjęciem praw miejskich, będziemy 

mogli korzystać ze środków dla miast jak również dla terenów wiejskich. Jesteśmy 

miasteczkiem bez praw miejskich. Poprosił o przedstawienie minusów. 

 

Pan Arkadiusz Murawski – zbiornik retencyjny – pozytywny odzew. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał informację, że odbędzie się spotkanie 

przedstawicieli gmin i  powiatów leżących na Bugiem w tej sprawie. Działania zostały podjęte 

przez Gminę Dąbrówka. 

 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – przekazała informację, że nasz projekt, który 

wygrał z Budżet Obywatelski Województwa Mazowieckiego dotyczący doświetlenia 21 

przejść dla pieszych ma szansę na realizację w tym roku. Zamierzamy złożyć kolejny projekt 

dotyczący nasadzeń zieleni. 

 

Pan Leszek Siwek – zapytał o realizację inwestycji dotyczącej ścieżki rowerowej Małkinia 

Górna – Małkinia Dolna. 

 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że środki nie przepadają, realizacja 

tego zadania odbędzie się podczas remontu drogi wojewódzkiej. 

 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał informację od pana Sekretarza, iż od następnej 

sesji materiały będziemy przekazywać drogą elektroniczną, takie rozwiązanie wniesie 

oszczędności czasu i środków.  

 

Pan Arkadiusz Murawski – sprawa myjni firmy Axan – zamontowanie ekranów od  strony ul. 

Piaski 

- ograniczenie tonażowe na ul. Piaski, 

- rampa rozładunkowa – uciążliwy hałas podczas rozładunków. 
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Pan Leszek Siwek – przekazał, że dwa składy w ciągu dnia są rozładowywane w dalszej części 

składnicy. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał, że na spotkaniach z przedstawicielami spółki 

PLK był poruszany ten temat. Będziemy monitować tą sprawę. Na bieżąco incydenty trzeba 

zgłaszać na policję. 

 

Pani Angelika Dąbrowska – przedstawiła pismo dotyczące wznowienia tematu POZ-tu. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – wyjaśnił, że niebawem możemy spotkać się problemem 

braku lekarza. 

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

   

   

  Przewodniczący Komisji 

                 Leszek Siwek 
 

 

 

Protokolant: 

Edyta Frydrych  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


